
Styremøte Gjeving Vel 4. feb. 2010

Referat

Referat fra forrige styremøte

• Referatet ble lest opp og godkjent

Planlegging av årsmøtet 11. mars

• Thomas leste opp forslag til årsmelding. Det ble foretatt mindre korrigeringer og 
tilføyelser.

• May Lill leste opp og redegjorde for regnskapet. Knut Bergendal har fått 
regnskapet  til revisjon, slik at dette er klart til årsmøtet.

• Det har kommet inn ett forslag som sak til årsmøtet. Elling Marcussen har levert 
et skriv som omhandler vegnavn. Brevet vil i sin helhet bli lest opp på årsmøtet. 
Styret vi foreslå at årsmøtet tar Ellings innspill til etteretning. Forslag om endring 
av vegnavn vil styret anbefale at vellet ikke fremmer overfor kommunen. Ellings 
forslag om endring av stedsnavn fra Einervik (som kommunen bruker) til 
Einarsvika (som er den rette skrivemåten) støttes av vellet. Styret vil anbefale at 
dette oversendes kommunen.

• Ellers ble det bestemt at styret møter kl. 1800, Thomas sørger for blomster til de 
som går ut av styret (2 personer pluss foredragsholder), Harald, Svein Olav og 
Anna Britt har ansvaret for hver sin kake. 

• Det trykkes opp 30 eks av årsmelding og regnskap. Det samme gjelder for 
bryggekomiteen. Thomas varsler bryggekomiteen.

• Thomas setter opp en møteagenda og skriver nye plakater som settes opp på 
strategiske steder.

Eventuelt

• Svein Olav og Harald ga en kort orientering om hva som er gjort og hva som 
gjenstår av innvendige arbeider på badehuset i Einarsvika. Arbeidet har nå stått 
stille ei stund på grunn av snøen og problematisk framkommelighet. De vil nå 
starte opp igjen, bl.a.med flislegging.
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